
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LXI/23  

LXI sesja RM odbyta w dniu 27 stycznia 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:43 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Wiesław Kowalski 

10. Adam Michalak 

11. Tomasz Pacek 

12. Szymon Raczyński 

13. Tadeusz Szczepański 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Alicja Żaguń 

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad LXI 

sesji RM ?  

Nie zgłoszono.  



B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3). 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

  

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 



Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

Uchwała Nr LXI/428/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 4).  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2023 – 2026. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2023 – 2026.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Uchwała Nr LXI/429/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5).  

 

 

 



5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przesyłu. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Uchwała nr LXI/430/23 została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2023. 

 

I.Organiak – Zastępca Dyrektora ds. usług pomocy społecznej – przedstawiła ww. projekt 

uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie utworzenia 

programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023.  

  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

Uchwała nr LXI/431/23 została podjęta jednogłośnie (zał. 7).  

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radni wniosków nie zgłosili.  

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła informację na 

temat podwyżek opłat za ogrzewanie dla mieszkańców miasta. 

Radny Adam Michalak – zapytał, czy były podejmowane rozmowy przez wspólnoty 

mieszkaniowe, aby poszukać innych rozwiązań np. poprzez założenie paneli fotowoltaicznych 

czy innych źródeł ciepła. Ponadto zaproponował rozważenie założenia czujek ruchu światła 

np. w szkołach.    

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że czujniki 

ruchu są sukcesywnie wprowadzane do naszych instytucji publicznych. Ponadto dodała, że 

część wspólnot mieszkaniowych przyjęła już uchwały na mocy, których zobowiązały się do 

chęci wyposażenia budynków w podzielniki kosztów. Niektóre budynki są już wyposażone w 

liczniki poboru ciepła np. blok Toruńska 54B. Większość wspólnot postanowiła, że na 



spotkaniach w marcu br. będzie omawiała sprawy związane z przystąpienie do wyposażenia 

budynków w podzielniki kosztów. Zmusi do mieszkańców do racjonalnego korzystania z 

ciepła.   

Radny Tomasz Pacek – zwrócił się z pytaniem dot. posiadania przez Gminę akcji w spółce 

KPEC ? Czy nie było możliwości podjęcia decyzji na zarządzie spółki KPEC, aby jeszcze 

odczekać z podniesieniem koszów za ogrzewanie skoro ustawa niebawem prawdopodobnie 

zostanie podpisana przez Prezydenta ?   

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – wyjaśniła, że Gmina ma 

niewielkie udziały w spółce KPEC, a Zastępca Burmistrza nie jest w zarządzie, a w Radzie 

Nadzorczej spółki. Rada nie ma kompetencji zatwierdzania stawek, zatwierdza to URE. Rada 

opiniuje plany ekonomiczne jak i inwestycyjne spółki KPEC.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – odczytał pismo, które wpłynęło do biura Rady Miejskiej 

od Komendanta Miejskiej Policji w Bydgoszczy w sprawie zawartego w dniu 13.01.2023 r. 

porozumienia na dofinansowanie zakupu pojazdu służbowego. W związku z powyższym 

zajdzie konieczność zwołania sesji nadzwyczajnej w tej sprawie.   

8. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, gościom za przybycie i zamknął 

obrady sesji o godz. 13.43. 

 

 

 

 Bartłomiej Czaki  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ciudzińska 


